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Beantwoording technische vragen forumavond 1 december 2015 
 

Forum 1A: Besluitenlijst fora 27 oktober 2015 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- -- -- 

 
Forum 1A: Actiepuntenlijst forumvergaderingen 
 
Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- -- -- 

 
 

Forum 1A: Afdoening ingekomen stukken aan de raad 
 

Nr.    

1 

 

Brief A05: hoe is deze brief 
afgehandeld? Kunnen wij het 
antwoord ontvangen? 

Het item staatssteun is in forum en 
overige schriftelijk vragen door ons 
college aan uw raad beantwoord, 
waarnaar wij kortheidshalve verwijzen. 
Deen zal overeenkomstig worden be-
richt. 

2 Kleurrijk Langedijk D06 memo Gedempte Veert: 
waarom ontvingen we op 12 
november laat in de middag 
deze memo terwijl het besluit 
tot een ander kostenverhaal 
op 1 juni 2015 (!) is geno-
men?  
In de memo valt te lezen dat 
de portefeuillehouder op 12 
november aanwezig is  tij-
dens een ledenpeiling.  Dit 
blijkt een nieuwe portefeuille-
houder te zijn namelijk wet-
houder Nieuwenhuizen i.p.v. 
wethouder Beers.  
 
Wanneer heeft deze porte-
feuillewisseling plaatsgevon-
den? Waarom heeft de wis-
seling plaatsgevonden?  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Waarom is de raad niet geïn-
formeerd hierover? 
 

Op 1 juni 2015 is een voorstel bespro-
ken in ons college. Dit voorstel is ver-
volgens aangehouden om eerst in ge-
sprek te gaan met de vereniging van 
grondeigenaren Plan Gedempte Veert. 
Nadat de vereniging een standpunt 
heeft ingenomen t.a.v. ons voorstel, zal 
ons college hier nader over beslissen 
en de gemeenteraad een voorstel doen 
toekomen. 
 
 
 
 
 
 
Er heeft geen portefeuillehouderswis-
seling plaatsgevonden. Wethouder 
Beers is portefeuillehouder van dit 
project. Op dit moment betreft de ex-
ploitatie van het project het gespreks-
onderwerp. De portefeuillehouder 
grondzaken, wethouder Nieuwenhui-
zen, heeft daarom de afgelopen maan-
den het overleg met de VVE gevoerd 
en was aanwezig bij de informatie-
avond op 12 november 2015 namens 
het college.  
 
Wij verwijzen u naar het antwoord op 
de eerste vraag. 
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Welke portefeuilles zijn nog 
meer gewisseld?  
Waarom maakt de website 
van de gemeente Langedijk 
bij de personen wethouders 
geen melding van deze wis-
seling? 

Er hebben geen portefeuillehouders-
wisselingen plaatsgevonden. 
Wij verwijzen u naar het antwoord op 
de tweede vraag. 
 
 

1  IS Cat  E15: Brief Rotterdam 
inzake WO inzet Gemeente-
raadsverkiezingen   
Vraag: Hoe is de reactie van 
onze gemeente geweest op 
dit verzoek? Graag uw toe-
lichting. 

1: Deze brief is abusievelijk op de lijst 
van ingekomen stukken geplaatst. (niet 
gericht aan de raad) 
2: Burgemeester en griffier hebben het 
in behandeling. 

 
 
 

Forum 1A: Mondelinge mededelingen vanuit de commissie Sociaal Domein 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- -- -- 

 
 
 

Forum 1A: Verordening Ambtelijke Bijstand en Fractieondersteuning 2016 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- --- -- 

 
 
 
 

Forum 1A: Advisering toewijzing zendmachtiging lokale omroep 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 

 

De gemeenteraad heeft 
voor zijn advies uitstel 
gekregen tot 15 decem-
ber. Wat zijn de redenen 
dit voorstel op een zeer 
laat moment aan te bie-
den, zelfs zo laat dat de 
raad formeel géén tijdig 
advies meer kan uit-
brengen, immers de 
eerstvolgende raadsver-
gadering vindt plaats op 
15 december? 

Bij het Commissariaat voor de Media (CvdM)was 
uitstel aangevraagd tot 1 januari 2016. Binnen 
deze termijn was er tijd voor de raadsbehandeling 
en het verzenden van het raadsadvies aan het 
CvdM . Het CvdM verleende evenwel uitstel tot 15 
december 2015. Hierop is van onze zijde gerea-
geerd dat op 15 december 2015 de raad over het 
onderwerp vergadert. Daarop heeft het CvdM  het 
uitstel , zoals eerder verzocht, verlengd  tot 1 ja-
nuari 2016. 
 

 


